
Mārupes novada Sporta un aktīvās atpūtas un Izglītības un jaunatnes apvienotā 

konsultatīvo padomju sēde 

SĒDES PROTOKOLS Nr. 2023/1 

 

DATUMS: 2023. gada 20. februārī 

SĒDE SĀKAS: plkst. 18:00  

VIETA: klātienē – Mārupes pamatskola, Viskalnu iela 7, Tīraine, Mārupes pagasts, Mārupes 

novads.   

 

PADOMĒ piedalās (Sporta un aktīvās atpūtas konsultatīvā padome):  

1. Ilze Krēmere, Mārupes novada pašvaldības izpilddirektora vietniece; 

2. Ints Pīrāgs, Biedrība “Basketbola Līga”; 

3. Ginta Šenfelde, Salas sākumskolas vecāku padomes pārstāvis; 

4. Ildze Straume, novada iedzīvotāja; 

5. Kaspars Rimša, Mārupes novada iedzīvotājs; 

6. Silvijas Bartušēviča, Mārupes Sporta centra vadītāja; 

7. Juris Beļinskis, Mārupes iedzīvotājs, dažādu sporta pasākuma organizators; 

8. Gatis Ģērmanis, Mārupes novada iedzīvotājs; 

9. Guntis Ruskis, Mārupes Biedrība BMX klubs;  

10. Silvestrs Savickis, Mārupes Biedrība Mārupes Uzņēmēji; 

11. Dina Kalandarova, Mārupes novada Babītes vidusskolas vecāku padomes pārstāvis; 

12. Guntars Reika, Babītes Sporta kompleksa vadītājs; 

13. Eva Krastiņa, Mārupes novada pašvaldības, sporta pārvaldības speciāliste. 

 

PADOMĒ piedalās (Izglītības un jaunatnes konsultatīvā padome): 

1. Zigmunds Vīķis, Mārupes pamatskolas skolas padome; 

2. Guntis Ruskis, SIA “Drošas velobraukšanas skola”; Biedrība “Pierīgas Partnerība”; 

3. Agnese Kļaviņa, Mārupes Mūzikas un mākslas skolas padome; 

4. Jānis Zariņš, Mārupes novada iedzīvotājs;  

5. Miks Lukstiņš, biedrība “Mārupes uzņēmēji”; 

6. Inta Bimbirule, Mārupes novada iedzīvotāja; 

7. Sarmīte Āboliņa, Mārupes novada iedzīvotāja; 

8. Lāsma Luksa, biedrība “Mārupes nākotnei” (pārstāvēja Ints Pīrāgs) 

9. Inese Šīmane, Pirmsskolas izglītības iestādes "Zīļuks" vadītāja; 

10. Liene Šmite, Izglītības pārvaldes vadītāja; 

11. Kristaps Purviņš, Mārupes pamatskolas direktors; 

12. Einārs Ervīns Deribo, Izglītības darba speciālists. 

 

PIEDALĀS pieaicinātie: 

1. Mārtiņš Bojārs, Mārupes novada pašvaldības priekšsēdētāja vietnieks; 

2. Valdis Kārkliņš, Mārupes novada pašvaldības priekšsēdētāja vietnieks; 

3. Uģis Šteinbergs, Mārupes novada pašvaldības deputāts; 

4. Matīss Vārna, Mārupes Sporta centra vadītāja vietnieks (izglītības jomā); 

5. Elīna Brigmane, Sabiedrības iesaistes un mārketinga nodaļas vadītāja; 

6. Aivars Osītis, Mārupes novada pašvaldības deputāts; 

7. Krists Daugaviņš, Mārupes novada iedzīvotājs 

8. Dainis Matisons, Jaunais biedrs; 

9. Nauris Metnieks, Mārupes novada iedzīvotājs;  

10. Iveta Mūrniece, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja palīdze; 

11. Ilze Žunde, Mārupes novada pašvaldības, sabiedrisko attiecību speciālists. 

 

 

 



PADOMĒ nepiedalās (Sporta un aktīvās atpūtas konsultatīvā padome); 

1. Renārs Krīgers, novada iedzīvotājs, Latvijas futbola federācijas mārketinga direktors; 

2. Igors Gucanovičs, novada iedzīvotājs, Babītes sporta kompleksa triatlona treneris; 

3. Jana Zvejniece, Biedrība “Sporta klubs Virsotne”; 

4. Ringolds Prāvasts, Futbola biedrība “Prioritāte”; 

5. Ilona Kojaloviča, Mārupes novada iedzīvotāja. 

PADOMĒ nepiedalās (Izglītības un jaunatnes konsultatīvā padome): 

1. Zane Dresmane, biedrība “Pierīgas Partnerība”; 

2. Silva Jeromanova-Maura, Biznesa vēstniecība; 

3. Laine Paupere, Mārupes novada Jauniešu Dome. 

DARBA KĀRTĪBA: 

1. Jauno dalībnieku uzņemšana Konsultatīvajā padomē. 

2. Pašvaldības attīstības virzieni, tai skaitā jaunas izglītības iestādes būvniecība. 

(I.Krēmere) 

3. Jauniešu vasaras nodarbinātība. (E.E.Deribo; L.Šmite) 

4. Biznesa pratības mācības. (Z.Vīķis) 

5. Diskusija par veselības un sporta telpu trūkumu jauniešiem un pieaugušajiem. 

6. Citi jautājumi. 

 

NORISE: 

Sēde notiek Mārupes pamatskolā, Viskalnu ielā 7, Tīrainē, Mārupes pagastā, Mārupes novadā. 

Sākums: plkst.18.00  

 

Sēdi atklāj Izglītības un jaunatnes konsultatīvās padomes priekšsēdētājs Zigmunds Vīķis 

iepazīstinot ar sevi un izstāstot abu padomju kopīgās sēdes sasaukšanas būtību un mērķi. 

Klātesošie tiek iepazīstināti ar sēdes darba kārtību. 

  

 

1. Jauno dalībnieku uzņemšana Konsultatīvajā padomē. 

 

I.Krēmere sāk, ka šobrīd kopā Mārupes novadā darbojās piecas konsultatīvās padomes.  

Konsultatīvās padomēs katru gadu tiek pārskatīts padomes sastāvs un apzinātas vakantās vietas. 

Arī šogad tas tika darīts un ir pieteikušies divi jaunie dalībnieki pa vienam katrā padomē. 

Izglītības un jaunatnes konsultatīvā padomēs sastāvā ir izmaiņas, no pašvaldības pārstāvju 

puses, ir ievēlēts  Mārupes pamatskolas direktors Kristaps Purviņš. Kā arī iepriekš padomē 

darbojās Mārupes novada iedzīvotājs Jānis Palkavnieks, kurš lūdza sevi izslēgt no padomes 

sastāva, jo nevar vairs būt aktīvs dalībnieks, un tiek izslēgts no padomes un uz vakanto vietu ir 

pieteicies jauns dalībnieks Dainis Matisons. 

D.Matisons darbam Izglītības un jaunatnes konsultatīvajā padomē pieteicos, jo ir daudz brīva 

laika, sakarā ar aiziešanu pensijā, kā arī savā dzīves gaitā daudz esmu nodarbojies ar jaunatnes 

lietu jautājumiem saistībā ar apmācības procesu. Līdz 2009.gadam esmu strādājis privātā 

uzņēmumā, nodarbojos ar loģistikas jautājumiem. Kopš 2010.gada kļuvu par pašnodarbināto 

personu un nodarbojos ar dažādiem ar jaunatni saistītiem projektiem pamatā ar apmācības 

projektiem, no kuriem lielākais ir modulārās apmācības sistēmas izveide loģistikas jautājumos. 

Paralēli nodarbojos ar mācību programmu izstrādi gan profesionālo programmu, gan interešu 

izglītības programmu izstrādi, kā arī projekti, kuri bija saistīti ar bērnu invalīdu problēmām. 



I.Krēmere norāda, ka Izglītības un jaunatnes konsultatīvajā padomē ir piecas brīvas vakances, 

šobrīd sastāvs tiek papildināts ar jauno padomes locekli.   

Vienbalsīgi nobalsots par jaunā dalībnieka Daiņa Matisona uzņemšanu Izglītības un jaunatnes 

konsultatīvās padomes sastāvā. 

I.Krēmere turpina, ka Sporta un aktīvās atpūtas konsultatīvajā padomē ir viena vakanta vieta, 

uz kuru ir pieteicies viens kandidāts Nauris Metnieks. 

N.Metnieks Esmu “3x3 Latvija” dibinātājs, kā arī 3x3 basketbola sistēmas izveidotājs Latvijā. 

Sporta nozarē esmu ilgi kā sportists, pārstāvu nozari spēlējot un piedaloties organizatoriskos 

darbos. Mana motivācija: esmu gan tētis, gan krusttēvs Mārupes bērniem un tā kā sportā jomā 

esmu “līdz kaulam” domāju, ka papildināšu šo Sporta un aktīvās atpūtas konsultatīvajās 

padomes sastāvu. 

I.Krēmere varam ievēlēt jauno biedru. 

Vienbalsīgi nobalsots par jaunā dalībnieka Naura Metnieka uzņemšanu Sporta un aktīvās 

atpūtas konsultatīvajās padomes sastāvā. 

Jaunajiem dalībniekiem tiek īsi izstāstīts par padomju darbību. 

I.Krēmere Konsultatīvajās padomēs tiek apspriesti sabiedrībai aktuāli jautājumi attiecīgajā 

jomā, notiek informācijas apmaiņa par norisēm pašvaldībā, jo sabiedriski aktīvi cilvēki ir 

informācijas vēstneši un var dot savu profesionālo pieredzi, kas tiek arī sagaidīta no padomju 

locekļiem. 

 

2. Pašvaldības attīstības virzieni, tai skaitā jaunas izglītības iestādes būvniecība. 

 

I.Krēmere sniedz informāciju prezentācijas veidā par izmaiņām pašvaldībā un nākotnes 

plāniem. Prezentācijas tēmas skar iedzīvotāju skaita izmaiņas Mārupes novadā. 

Uzņēmējdarbībā uzņēmumu skaita bilance ir pozitīva, kas liecina par uzņēmējdarbības izplatību 

un izaugsmi novadā, kā arī Mārupes novads ir pirmajā vietā Latvijā pēc jauno reģistrēto 

uzņēmumu skaita. Arī šogad novadā norisināsies dažādi nozīmīgi pasākumi starp kuriem ir arī 

Dziesmu un deju svētki. Investīciju plānā ir 15 rīcības virzieni no kuriem nozīmīgākie ir 

mobilitāte (ielas un ceļi), meliorācija. Šogad investīciju apjoms ir ap 2 reizēm lielāks kā 

iepriekšējos gados. Notiek gatavošanās darbi divu jaunu izglītības iestāžu būvniecībai. 

Būvniecības jomā svarīgākais šajā gadā ir Jaunmārupes skolas sporta laukuma pārbūve. Kā arī  

Babītes vidusskolas sporta laukuma izbūve.  

Nozīmīgs projekts ir Publiskās privātās partnerības projekts attiecībā uz jaunas skolas 

būvniecību, šī skola būs Mārupes pagastā, pamatojoties uz pieprasījumu un rindu garumu 

izglītības iestādēs, šobrīd norit skolas iespējamās atrašanās vietas meklējumi. Gada jaunbūve 

šogad ir Mārupes mūzikas un māksla skola, kuras atvēršana ir gaidāma jau šajā nedēļā. Šogad 

novadā tiks veikti vairāki labiekārtošanas projekti, tie būs vairāki rotaļu laukumi, kuri 

lielākoties iebalsoti Līdzdalības budžeta ietvaros, taču atsevišķi ir ieplānota, piemēram, Skultes 

ciema bērnu rotaļu laukuma pārbūve. Ir plānots izstrādāt metu konkursu  Piņķos pie Piņķu sv. 

Jāņa (Nikolaja) evaņģēliski luteriskās baznīcas, kur šobrīd veidojās jauna apbūve, un ir svarīgi 

saglabāt ainavisko vidi. Plānota jauna atkritumu šķirošanas vieta Mārupē (Ozolkalnu iela 5), 

savukārt nākotnē iecerēts līdzīgu vietu izveidot arī Skārdu ciemā un Spuņciemā. 

Labiekārtošanas projekts Konrādu ielas skvēram, lai tas kļūtu vairāk par publiski pieejamu 

ārtelpu. Nozīmīgākie mārketinga projekti ir novada grafiskās identitātes izstrāde, pilsētas 

ģerboņa un karoga izstrāde, simbolikas iedzīvināšana. Tūrisma jomā nozīmīgākais ir pagājušajā 

gadā uzsāktais projekts pastaigu takas labiekārtošana Medema purvā, kur šobrīd notiek 

būvprojekta izstrāde. Plānots atjaunot kartes, informācijas stendus sakarā ar jaunā novada 

izveidi. Tūrisma informācijas un amatu mājai, Bebru ielā 10 ir plānots piesaistīt sadarbības 

partneri. Attīstības un plānošanas jomā nozīmīgākais šajā gadā būs Teritorijas plānojums, kuru 



sāka izstrādāt jau pagājušajā gadā, vēl norit diskusijas, bet plānots, ka maijā plānojums varētu 

būt gatavs pirmajā redakcijā. Reģionālā atkritumu plāna izstrāde, Lielupes ekspluatācijas plāna 

izstrāde, dzeramā ūdens punktu izvietošana pašvaldības iestādēs. Projektu konkurss “Mārupe-

mūsu mājas” un Līdzdalības budžets. Uzņēmējdarbībā jaunums ir jauniešu nodarbinātība vasarā 

piesaistot uzņēmējus.  

Klātesošie tiek iepazīstināti ar investīcijām par  plānotajiem ceļu un ielu pārbūves darbiem, 

par meliorāciju, kā arī elektroapgādes un apgaismojuma pārbūves darbiem un būvprojektu 

izstrādes procesiem Mārupes, Babītes un Salas pagastos.  

Vārds tiek dots Evai Krastiņai par plānotajām aktivitātēm sportā. 

 

E.Krastiņa klātesošos informē par plānotajām aktivitātēm sportā 2023.gadā. Kā arī aicina 

nodot informāciju, par sporta vēsturi novadā, uz e-pastu: eva.krastina@marupe.lv.  

 

3. Jauniešu vasaras nodarbinātība. 

 

L.Šmite informē klātesošos par  Izglītības pārvaldes gada darbu pārskatu un iezīmē darba 

specifiku un nedaudz sniedz ieskatu turpmākajā darbā.  

Pašlaik aktīvi norit darbs pie pieaugušo izglītības plāna izstrādes, par ko nākošajā konsultatīvās 

padomes sēdē varēs runāt vairāk, šodienas tēma ir skolēnu vasaras nodarbinātība. Tiek sniegta 

ievadinformācija par jauniešu nodarbinātību vasarā.  

E.E.Deribo izvērtējot iepriekšējo gadu un strādājot Izglītības pārvaldē nebija skaidri saprotams 

mērķis, kāpēc jauniešu vasaras nodarbinātība tiek veidota un kārtība kā jaunieši tiek programmā 

uzņemti. Līdz šim kārtība ir bijusi rindas secībā, šobrīd ir izstrādāta kārtība kā jaunieši tiks 

uzņemti vasaras nodarbinātības programmā. Mērķis ir iegūt pirmo darba pieredzi, apgūt 

prasmes kā sagatavot CV un motivācijas vēstuli, kā arī prezentēšanas prasmes. Mērķauditorija 

ir Mārupes novada jaunieši, kuri mācās kādā no novada izglītības iestādēm, tā var būt arī 

profesionālas ievirzes izglītības iestāde, vai Mārupes novadā deklarēts jaunietis, kurš ir 

piesaistīts kādai izglītības iestādei vecuma posmā no 13 līdz 20 gadiem. Vērtēšanas kritēriji ir 

trīs – 1) izglītojamā vecums ar lielāku prioritāti jauniešiem, kuru vecums ir tuvāks darbspējas 

vecumam; 2) jaunieša darba pieredze, ar lielāku prioritāti jaunietis bez darba pieredzes vai ar 

mazāko darba pieredzi; 3) CV kvalitāte. No Izglītības pārvaldes puses tiks organizētas CV 

darbnīcas, kurās karjeras konsultants vadīs jauniešiem apmācības par to, kā pareizi sagatavots 

CV, kas sniegs iespēju visiem pretendentiem sagatavot kvalitatīvu pieteikumu jauniešu vasaras 

nodarbinātībai. Vēl viens jaunums ir atbalsts Mārupes novada uzņēmējiem lai izveidotu darba 

vietas jauniešu vasaras nodarbinātības programmai tiks finansētas valsts sociālās 

apdrošināšanas obligātās iemaksas darba devēja daļu, lai veicinātu uzņēmējus veidot darba 

vietas jauniešiem Mārupes novada uzņēmumos. Informācijai uzņēmējiem: iespēja saņemt no 

valsts līdzfinansējumu darba vietas izveidei dotācijas veidā 50% apmērā no vienas mēneša 

minimālas algas apmēra.  

L.Šmite papildina par uzņēmumu atsaucības būtiskumu, jo tas dotu iespēju paplašināt vakanču 

piedāvājuma klāstu, lai jaunieši gūtu plašāku pieredzi, jo pašvaldības nozarēs piedāvājumus ir 

salīdzinoši šaurs. Pie uzņēmējiem gūtā pieredze ir daudz plašāka. 

Notiek diskusija par jauniešu vasaras nodarbinātības programmu, par galveno mērķi un 

nepieciešamo atbalstu no uzņēmējiem. Diskusijas rezultātā tiek nonākts pie secinājuma, ka 

daudz lielāka uzmanība jāpievērš skaidrojošajam darbam un dialogam ar uzņēmējiem. 

 

 

 

 

mailto:eva.krastina@marupe.lv


4. Biznesa pratības mācības. 

 

Z.Vīķis Biznesa pratība jauniešiem parādījās kā problēma jau septembrī Izglītības un jaunatnes 

konsultatīvajā padomē. Secinājums ir, ka biznesa pratība un sapratne jauniešiem ir ļoti dažāda, 

nav sapratnes par uzņēmējdarbības principiem, par ko signalizē arī augstskolas. Nav izpratnes 

kā veidot uzņēmumus. Tiek diskutēts par veidiem, kā šo problēmu risināt. Labs projekts ir 

“Dzīve ienāk skolā”, kur sadarbībā ar Mārupes uzņēmēju biedrību uzņēmēji skolās dalās ar 

pieredzes stāstiem, tādējādi radot jauniešos izpratni par uzņēmējdarbības vidi. Kopā ar 

augstskolu “Turība” ir uzsākta iniciatīva, kur tiek mācību iestādēs ieviestas biznesa spēles 

vecuma posmā no 5.- 8.klasei. Ja pilotprojekts, kurš norisinās Mārupes pamatskolā būs 

veiksmīgs, tad tiks rastas iespējas šīs spēles ieviest arī citās Mārupes novada skolās. 

Z.Vīķis Pirms pēdējā darba kārtības punkta ir aktualizējies jautājums par, kuru arī vajadzētu 

parunāt. Piņķos ir vismaz 2 fiksēti gadījumi, kad skolā un tās apkārtnē ir norisinājušās bīstamas 

darbības (Babītes skolas pagalmā piekauj pusaudzi).  

Norāda, ka nav iespējams likvidēt šādus gadījumus pilnībā, svarīgākais jautājums ir cik ātri, 

kurš reaģē un kāda ir komunikācija.  

L.Šmite uzsver, ka katrā skolā ir iekšējās kārtības noteikumi par to kā rīkoties dažādos 

gadījumos. Skolas iekšējā kārtība uzliek par pienākumu reaģēt uz situāciju. Parasti, jo tuvāk esi 

situācijai, jo biežāk neapmierina sniegtās atbildes. Bieži vien situācija iziet ārpus skolas un 

Izglītības pārvaldes rāmjiem. Šādu situāciju risināšana nav sakārtota arī valsts līmenī. Šobrīd ir 

uzsākta lielāka atbalsta un zināšanu sniegšana vecākiem. Ir plānota konference vecākiem par 

šāda veida situācijām, tā ir jauna kultūra, ko mēģināsim iedibināt. Tiks aicināti eksperti, lai šo 

jautājumu risinātu arī valsts līmenī. 

Klātesošie piekrīt, ka viena no svarīgākajām situācijas risinājumu atslēgām ir kvalitatīva un 

pietiekama komunikācija starp visām iesaistītajām pusēm arī ikdienā. 

 

5. Diskusija par veselības un sporta telpu trūkumu jauniešiem un pieaugušajiem. 

 

Z.Vīķis atklāj pēdējo darba kārtības punktu izstāstot iemeslus un problēmas, kas ir mudinājušas 

šo jautājumu izskatīt abu konsultatīvo padomju kopējā sēdē. Īsi tiek raksturota problēma par 

sporta infrastruktūras nepieejamību. 

 

Notiek diskusija starp padomes sēdes klātesošajiem par jautājumu- kādai būtu jābūt jauniešu 

sporta sistēmai Mārupes novadā. 

G.Ruskis informē klātesošos, ka  no 23.marta, Mārupes sporta centrā, vairs nebūs interešu 

izglītības programma BMX sacensību riteņbraukšanā, jo beidzas licence, līdz ar to bērni daļēji 

trenējās uz ielas, daļēji sporta centra telpās. Tāpēc ir aicinājums izglītības jomas un sporta jomas 

konsultatīvajām padomēm sanākt kopā, parunāt par šo tēmu, kādu vidi mēs veidosim. Interešu 

izglītība sevī ietver masveidību, caur masveidību ir iespējams sasniegt pēc iespējas augtākus 

rezultātus.  

Ir jābūt redzamam kopējam mērķim uz ko mēs ejam. Šobrīd ir redzams, ka kaut ko mēs darām, 

bet ir problēmas. Mums nav sistēmas. Mums jāstrādā pie divām lietām kuras mums trūkst – 

viena ir sistēma un otra ir infrastruktūra. Infrastruktūra ir visvairāk izglītības iestādēm, tāpēc 

mēs te esam, ir jāveicina sadarbība, šobrīd tādas nav.  

 

Tiek apskatītas iespējas risināt infrastruktūras noslodzes problēmas, tiek diskutēts par 

dažādiem iespējamiem risinājumiem, domas dalās par infrastruktūras objektu nepieciešamību. 

Tiek izteikta vēlme pēc Vieglatlētikas manēžas un Olimpiskā centra Mārupes novadā, taču tiek 

minēti argumenti par šo būvju izmaksām.  



J.Beļinskis turpina, ka jau gadu runājam par sporta skolas variantu, par bāzēm utt. Jau tika 

uzsvērts par visu to, kas mums trūkst un viena no lietām ir normāla sporta stratēģija. Kādu 

laiciņu atpakaļ es piedāvāju izveidot platformu, ar kuras palīdzību mēs paši visu varam salikt. 

Pašvaldībā ir pieaicināta sporta jomas speciāliste, kas izveidos sporta stratēģiju. Bet mēs, 

Babītes un Mārupes iedzīvotāji esam paši galvenie, kas lemj par to, kas nepieciešams. Otra lieta 

ir sporta bāžu trūkumu. Trūkst bāzes sporta veidiem. Slēgtā tipa būve izmaksās vairāk kā 

stadiona izbūve, bet tā ir daudz vairāk vajadzīga kā stadions. Tai būtu jābūt būvei, kurai var būt 

dažādi pielietojumi, šādu būvi ir iespēja izveidot ekonomiski, racionāli un tā, lai tas būtu 

noderīgi visa gada garumā. Ar fizisko attīstību nodarbojās visos sporta veidos, šajā bāzē varētu 

visi sporta veidi trenēt vispārējo fizisko sagatavotību. Mums nav stratēģijas un plānošanas. 

 

Diskusijas gaitā tiek runāts par sporta stratēģijas nepieciešamību, tiek izteikti dažādi viedokļi 

par Mārupes novada Sporta jomas izpētes procesa pieaicinātās sporta speciālistes darba 

nepieciešamību. 

V.Kārkliņš uzsver, ka Latvijas Sporta pedagoģijas akadēmijas sporta speciāliste Signe Luika 

neveido stratēģiju, bet sadarbībā ar pašvaldības speciālistiem un sporta centriem izpēta un 

izdara secinājumus par visu pašvaldībā esošo infrastruktūru. Šī gada 23. martā mēs visi esam 

aicināti Mārupes Kultūras namā, kur tiks prezentēts kāda ir esošā situācija, cik mums ir 

pieejama vai nav pieejama šī infrastruktūra, ko mēs darām nepareizi, kā būtu jāstrādā tālāk. 

Apkopojot informāciju, nākamais solis būtu kopā ar konsultatīvās  padomes biedriem veidot 

stratēģiju. Lai izveidotu stratēģiju ir jāsaprot, kas mums vispār ir un kādi ir mūsu resursi.  

Mēs vēlamies saprast visu sporta nozari kopumā. Ir jānāk kopā un jāveido kopīgs redzējums. 

 

Tiek izteikti pārmetumi par lēmumu lēnu virzību, kam seko skaidrojums par jau pabeigtajiem 

darbiem Sporta jomas izpētē un stratēģijas tapšanas virzībā.  

I.Krēmere skaidro, ka ir notikušas diskusijas, sanāksmes, Sporta un aktīvās atpūtas 

konsultatīvā padome pati izvirzīja par vajadzīgu izstrādāt jaunu stratēģiju. Tālāk secīgi tika 

strādāts pie izstrādes procesa. 

Iepriekš bija Sporta un aktīvās atpūtas stratēģija no 2016 – 2020.gadam, iepriekšējā Mārupes 

novadā, kas tika  realizēta par 80%, šo sporta stratēģiju arī izstrādāja sporta padome, visas sporta 

bāzes pie skolām ir izveidotas pēdējos gados. Sporta un aktīvās atpūtas konsultatīvā padome 

pirmo stratēģiju ir veidojusi un apstiprinājusi, arī dome to apstiprināja. Šobrīd esam jaunā 

novadā pie jaunas stratēģijas. Sporta pārvaldības speciāliste ir veikusi virkni darbu, par kuru 

esat informēti, ir bijušas aptaujas, analīzes, un tas viss ir jāsaliek kopā. Ir apvienoti novadi ar 

dažādām tradīcijām, sporta bāzēm un prioritātēm, tāpēc ir tik ļoti nepieciešams vērtējums no 

malas. 

G.Šenfelde papildina, ka vairākās sēdēs nonācām pie tā, ka nepieciešams audits no ārpuses, šis 

būs tas audits un tālāk sekos nākošie soļi, tāpēc neskriesim laikam pa priekšu un būvēsim 

stratēģiju no pamatiem. Šobrīd ir nākušas klāt teritorijas ar savām tradīcijām, tas viss ir jāņem 

vērā. Būs audits, mēģināsim ieviest pirmo plānu, jo ideālu uzreiz nevar izveidot, tas prasa laiku. 

Ļoti labi, ka ir skats no malas, jo gribas ar vēsu prātu saprast, kas ir un kas nav. 

 

Diskusijas noslēgumā tiek konstatēts, ka darbs notiek, ir daudz problēmu kuras jārisina, 

problēmas ir komplicētas un sarežģītas, taču ļoti nozīmīgas, tādēļ tās nedrīkst sasteigt un 

jābūvē stratēģija no pamatiem. 

 

 

 

 

 



SĒDE BEIDZAS: plkst. 20:00  

 

NOLEMTS: 

• Izglītības un jaunatnes konsultatīvās padomes sastāvā vienbalsīgā lēmumā uzņemts 

Dainis Matisons. 

• Sporta un aktīvās atpūtas konsultatīvās padomes sastāvā vienbalsīgā lēmumā uzņemts 

Nauris Metnieks. 

 

IZTEIKTIE PRIEKŠLIKUMI:  

• Ir nepieciešama multifunkcionāla vieglatlētikas manēža. 

• Nepieciešams vairot sporta bāžu pieejamību novada iedzīvotājiem. 

• Diskusijas un nākamās konsultatīvās sēdes rīkot pēc 23.marta Sporta foruma. 

 

PIELIKUMĀ: 

• Sporta un aktīvās atpūtas konsultatīvās padomes sēdes prezentācija. 

• Izglītības pārvaldes prezentācija. 

 

 

 

Protokolu sagatavoja:  E.Krastiņa, Sabiedrības iesaistes un mārketinga 

nodaļas sporta pārvaldības speciāliste 

 

 

 

Sanāksmes vadītāja: I.Krēmere, izpilddirektora vietniece, Sporta un aktīvās 

atpūtas konsultatīvās padomes priekšsēdētāja 

 


